

Cabela's®

To Unfold:



1. Unlock the side lock.

2. Lift the tabletop upward until the side bars are straight.

3. Locate the four plastic sleeves (one on each side bar). Slide all four plastic sleeves down the side tube to lock in place. Locate the plastic shelves at the bottom of the pantry and place one on each layer.

To Fold:



1. Remove the three plastic shelves and place at the bottom of the pantry. Unlock the four plastic sleeves (one on each side bar) by sliding upward.

2. Press in on each of the four black plastic brackets (one on each side bar) to fold.

3. Lock the side lock.

Distributed by:
Bass Pro Shops®
Springfield, MO 65898
1-800-BASSPRO
www.basspro.com
www.cabelas.com
SKU # 4345411
Item # CC-5012
MADE IN CHINA

Cabela's[®]**To Unfold:**

1. Déverrouillez le verrou du côté. 2. Soulevez le dessus de table jusqu'à ce que les barres latérales soient droites.

3. Repérez les quatre manchons en plastique (un sur chaque barre latérale). Faites glisser les quatre manchons en plastique sur le tube du côté vers le bas. Repérez les étagères en plastique au fond du garde-manger et placez-en un à chaque niveau.

Pour plier:

1. Retirez les trois étagères en plastique et mettez-les au fond du garde-manger. Déverrouillez les quatre manchons en plastique (un sur chaque barre latérale) en les faisant glisser vers le haut.

2. Appuyez chacun des quatre supports en plastique noir (un sur chaque barre latérale) pour plier.

3. Verrouillez le verrou du côté.

Distribué par:
Bass Pro Shops®
Springfield, MO 65898
1-800-BASSPRO
www.basspro.com
www.cabelas.com
N°UGS # 4345411
N°d'article # CC-5012
FABRIQUÉ EN CHINE